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Finansminister Anders Borg är fel ute med sina skattesänkningar. Den salvan kommer från 
en av Sveriges tyngsta ekonomer. 

Jämfört med andra länder är Sveriges situation är ganska god men vi är inne i en ordentlig 
lågkonjunktur. Det hävdar professor Lars Calmfors, nationalekonom och tidigare ordförande i 
finanspolitiska råd. 

Han räknar med att regeringen kommer med reformer i höstens budget, oavsett läget i den 
svenska ekonomin. Skulle ekonomin gå sämre kan regeringen motivera utgiftsökningarna med att 
den behöver stabiliseras. Går ekonomin bättre så kan regeringen motivera utgiftsökningar med att 
det finns utrymme för reformer. 

Men på längre sikt måste skatterna höjas, annars riskeras välfärden. Eftersom till exempel 
barnbidrag och ersättning från a-kassan är fixerade i kronor urholkas de när ekonomin växer och 
när lönerna ökar. 

”Sedan kan man alltid diskutera om en del av de skattesänkningar som regeringen har gjort har 
varit så välavvägda. Det gäller då den sänkta restaurangmomsen som jag inte tror ger särskilt 
många jobb, samt de lägre arbetsgivaravgifter för ungdomar. Där finns det möjlighet att höja 
skatterna”, säger Lars Calmfors i SVT:s program Politik i Fokus. 

Så långsiktigt behövs det alltså ett högre skatteuttag för att finansiera välfärden? 
”Ja, jag tror det, annars kommer den successivt att urholkas”, säger Calmfors till SVT. 
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